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section21, 喜欢音乐吗？什么样的音乐？都什么时候听？小孩

子应该学乐器吗？为什么？2, 喜欢照相吗？都什么时候照？

喜欢看照片吗？哪一种？3, describe a famous person in China. 

你认识哪些名人？有一天你成为名人会怎样？说一下你最想

见的名人.为什么? 如何做个名人，做个名人有什么坏处？4,

describe a gift what gift you received make you feel special? who give

you？ what is it? why you think it is special for you ?5, describe your

favorite room in your home? what it likes ? what is it? why you like it?

what you do in the room normally?6, describe your best or favorite

holiday, what? Where? with who? why do you think best ?7, talk

about the clothing (jewellery) in your special occasions? describe

what type of clothing will you chose in special time? :讲一种clothes/

jewellery的style? what will you look like when you wear them? how

do you feel when you wearing them? traditional cloth in china, why

people like to dress traditional clothes? any special meaning? Men’s

fashion and women’s fashion, and so on8, 你喜欢什么体育运动

？你认识那些体育明星？9, 你的个人爱好10, 做过什么有意义

的事情？为什么做，乐趣，有什么特别？11, 喜欢吃些什么？

谈一下健康食品？nbsp； 并说明它为什么enjoyable?18,

Difference between single sex school and mixed school19, 经常使用

的交通工具. 你认为大连什么人有轿车?你认为轿车应在那些



技术方面改革?轿车的优缺点,中国的交通情况,政府作了那些

努力?20, describe thenbsp； Whennbsp； wherenbsp； 100Test 下

载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


